



Date: 20 Safar 1448 H
3 August 2026

التاريخ: 20 صفر 1448هـ
3 أغسطس 2026م

Disclosure: Issuance of 149.3 million by
Sohar International Bank SAOG

إفصاح: بنك صحار الدولي ش.م.ع. يكمل إصدار حق
الأفضلية بقيمة 149.3 مليون

Sohar International Bank SAOG (the "Bank") is pleased to announce the successful completion of its rights issue of 1,058,759,403 shares at a price of Baisa 141 per share (share price of Baisa 139 plus issue expenses of Baisa 2 per share) (the "Rights Issue"), raising gross proceeds of 149.3 million. The Rights Issue was fully subscribed, demonstrating strong support by the Bank's shareholders and investors.

يسر بنك صحار الدولي ش.م.ع. ("البنك") أن يعلن عن اكتمال إصدار حق الأفضلية لعدد 1,058,759,403 سهماً بقيمة 141 بيسة لكل سهم (قيمة السهم 139 بيسة مضافاً إليها مصاريف الإصدار البالغة 2 بيسة للسهم الواحد) ("إصدار حق الأفضلية")، محققاً حصيلة إجمالية تعادل 149.3 مليون. وقد تم الاكتتاب في أسهم حق الأفضلية بشكل كامل، الأمر الذي يعكس الدعم القوي الذي يحظى به البنك من مساهميه ومستثمريه.

The successful completion of the Rights Issue further strengthens the Bank's capital base, positioning the Bank to achieve its strategic objectives.

ويعزز نجاح إتمام إصدار حق الأفضلية القاعدة الرأسمالية للبنك، بما يمكنه من تحقيق أهدافه الاستراتيجية.

Following the Rights Issue, the Bank's paid-up capital is 849,675,744 divided into 7,676,005,673 ordinary shares.

ونتيجة لإصدار حق الأفضلية، بلغ رأس المال المُصدر للبنك 849,675,744، مقسماً إلى 7,676,005,673 سهم عادي.

The Bank extends its sincere appreciation to its shareholders and investors for their continued confidence and support. The Bank also extends its sincere thanks and appreciation to the Financial Services Authority, the Central Bank of Oman, and Muscat Clearing & Depository Company SAOC for their valuable guidance and support throughout the Rights Issue process.

ويتقدم البنك بخالص الشكر والتقدير لمساهميه والمستثمرين على ثقتهم ودعمهم المتواصل للبنك. كما يتقدم البنك بخالص الشكر والتقدير إلى هيئة الخدمات المالية، والبنك المركزي العُماني، وشركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م، على ما قدموه من توجيه ودعم قيم طوال مراحل إصدار حق الأفضلية.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Abdulwahid Mohamed Al Murshidi
Chief Executive Officer

عبد الواحد بن محمد المرشدي
الرئيس التنفيذي

